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[bookmark: UTWK2]Latest News & Reviews
5th Apr 24 :: Review: Stranger Things: The First Shadow
Seen at The Phoenix Theatre, London
5
2nd Apr 24 :: Review: Everybody's Talkling About Jamie
Touring production seen at the Theatre Royal Plymouth.
5
28th Mar 24 :: Review: The Wizard of Oz
Touring production seen at the Theatre Royal Plymouth.
4
27th Mar 24 :: Critics Circle Awards
The winners of this year's Critics' Circle Theatre Awards have been announced.
22nd Mar 24 :: Review: The Motive and the Cue
Live broadcast seen at the Regal Cinema, Wadebridge.
5
12th Mar 24 :: Review: Macbeth
English Touring Theatre (ETT) production seen in Worthing,
3
7th Mar 24 :: Review: The Life of Pi
Touring production seen at the Theatre Royal Plymouth
5
6th Mar 24 :: Review: And Then There Were None
Touring production seen at the Theatre Royal Plymouth.
2
5th Mar 24 :: Review: Musclebound
Seen at The Front Room, Weston-super-Mare
3
2nd Mar 24 :: Review: Marry Me A Little
Seen at The Stage Door Theatre, Drury Lane
2
28th Feb 24 :: Review: Cable Street
Seen at the Southwark Playhouse, Borough.
3
28th Feb 24 :: Review: Carlos Acosta - On Before
Seen at the Theatre Royal Plymouth
4
26th Feb 24 :: Offies Winners 2024
WInners of the Offies 2024 awards have been announced.
15th Feb 24 :: Review: The Drifters Girl
Touring production seen at the Theatre Royal Plymouth.
4
12th Feb 24 :: Review: Whatsonstage Awards Winners
The winners of the Whatsonstage Awards announced.
0
6th Feb 24 :: Review: Jeffrey Bernard is Unwell
Selected dates until 26 February at the Coach and Horses, 29 Greek Street, London W1D 5DH
4
5th Feb 24 :: Review: Macbeth
David Tennant and Cush Jumbo at the Donmar Warehouse
4
20th Jan 24 :: Review: Disney's Aladdin
Touring production seen at the Theatre Royal Plymouth.
4
19th Jan 24 :: Review: Alegria - Cirque du Soleil
The latest production seen at the Royal Albert Hall
3
20th Dec 23 :: Review: Goldilocks and the Three Bears
Pantomime seen at the Theatre Royal Plymouth
4

Older news/reviews»
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[bookmark: UTWK61]Latest User Reviews
Bruce Dickinson
10th Apr 24 :: 5Состав детского игрового комплекса: 1. Детский спортивный комплекс. 2. Доска-горка. 3. Мольберт. Габариты комплекса: 1. Высота: 149 см 2. Глубина: 109 см. 3. Длина: 126 см Допустимые динамические нагрузки: 1. На комплекс с горкой – 60 кг. Материал уголка: 1. Каркас комплекса- сосна. 2. Перекладины- древесина твердых пород ясень, клен, бук. Гарантия на изделие: 12 месяцев Подробнее.Заказать можно по тел (099) 043-03-01. 
Купить уличные брусья.
Воркаут площадки.
Манжеты для тренировки ног.
 
Спортивный уголок Лиана с турничком по цене производителя .Купить на складе:есть.
Bruce Dickinson
10th Apr 24 :: 5Компанию «Пикник» — предлагающую нам широкий ассортимент деревянных комплексов с разнообразными игровыми и спортивными элементами. Их изделия выделяют двухуровневые конструкции и наличие игрового домика. Комплексы рассчитаны для детей всех возрастов.5 Меры безопасности 1. Не используйте мангал не по назначению. Не используйте мангал для сжигания мусора, для обогрева помещений, теплиц и т.д. 2. Не пользуйтесь неисправным мангалом с прогоревшей жаровней или поддоном. 3. Не используйте мангал для хранения посторонних предметов. 4. Не используйте мангал в закрытых помещениях. 5. Не устанавливайте мангал ближе, чем за 3 м от деревьев, кустарников, горючих предметов и конструкций. 6. Не устанавливайте мангал на деревянные или другие горючие поверхности. 7. Не используйте мангал для сушки одежды, обуви и других предметов. 8. Не прикасайтесь открытыми частями тела к нагретым поверхностям мангала. Используйте специальный инструмент (кочерга, совок) и принадлежности (прихватки, рукавицы). 9. Не оставляйте без присмотра работающий мангал с горящими (тлеющими) углями. 10. Не подпускайте детей и животных, а также людей с ограниченными физическими, умственными способностями к работающему или остывающему мангалу. 11. Не допускайте игр рядом с работающим мангалом. 12. Не пользуйтесь мангалом в ветреную погоду. 13. Не применяйте для розжига углей бензин, спирт и другие легко воспламеняющиеся жидкости, не предназначенные для розжига. 14. Не сжигайте в жаровне материалы, содержащие в себе пластики, клеи и смолы пластиковую упаковку, ДСП, фанеру и т.п. 15. Не переносите мангал с горящими (тлеющими углями). 16. Не оставляйте отработанный, тлеющий уголь в жаровне. Отработанный уголь и золу необходимо выгрести из жаровни в какую-либо ёмкость и залить водой. 17. Не вносите изменений в конструкцию мангала самостоятельно, без согласования с предприятиемизготовителем. Внимание! Производитель не несет ответственности за травмы и повреждения имущества, вызванные несоблюдением требований мер безопасности и правил эксплуатации изделия, указанных в данном Руководстве. Транспортирование и хранение Транспортирование изделий осуществляется всеми видами транспорта, в упаковке завода-изготовителя, в соответствии с правилами перевозок, действующими на данном виде транспорта. Во время погрузочно-разгрузочных работ и транспортирования, упакованные изделия не должны подвергаться резким ударам, воздействию влаги и атмосферных осадков. Во избежание разрыва упаковки не допускается кантование упакованных изделий. Способ укладки упакованных изделий на транспортное средство должен исключать их перемещение и удары друг о друга, а также стенки транспортного средства. Условия хранения, в части воздействия климатических факторов, должны соответствовать группе хранения 3 по ГОСТ (закрытые или другие помещения с естественной вентиляцией без искусственно регулируемых климатических условий). Срок службы Согласно ст. 5 ФЗ РФ «О защите прав потребителей», производителем установлен минимальный срок службы для данного изделия, которые составляют не менее 10 лет для бытового использования. Срок службы изделия действует с момента продажи и при соблюдении правил эксплуатации, указанных в настоящем Руководстве. 
Ручки и манжеты для тренажеров.
Турники для улицы.
Как выбрать тренажер бубновского.
 
Фабрика Вереск производит детские площадки на дачу содержащие следующие элементы:Детский спортивный комплекс - трансформер Неугомон - отличный подарок для шустрых и неугомонных непосед.
The Fureys
8th Apr 24 :: 1Having greatly enjoyed the Fureys over many years, and being sympathetic with regards to Paul's death, and Davey's stroke, I feel a bit uncomfortable posting this review. Nevertheless, I saw them last night in Glasgow, and can only describe the overall experience as grim. I hope I can spare others the immense disappointment I experienced.On arrival I was amazed at the number of empty seats. I was soon to realise why!Certainly, there were positives. Most of the musicians, incidentally only 2 of whom were Fureys, were clearly talented,(Of Finbar,I have to say "we missed him,the old man". I had to question though the contribution of the guy on the guitar on the left) Another positive was that some of the old favourites" were good, and well enjoyed. However, I could make out very little of what Eddie was saying, the usual warm lively atmosphere of previous years was gone, there were too many songs that weren't characteristic of the Fureys of old. In conclusion, I feel they should qualify the title of the show in some way e.g. maybe "The Fureys - Eddy,and George with some new faces"As it was, I felt I'd been tempted there under false pretences.

Houdini's Greatest Escape
3rd Apr 24 :: 4Fun show with magic and lots of comedy had us all laughing

Feel Me
28th Mar 24 :: 1The show tries to build empathy by telling a story of a single displaced person, but does so in an abstract way where the audience never gets to know the character - doesn't quite meet the show's aim. The story is retold multiple times through various art forms, dance, projection, video etc. It feels like a recent graduate has tried to fit all of the techniques they've learned into the show, rather than them being additive. None of the repeated versions add anything to the narrative, except for runtime. Lastly, the use of audience participation via smartphones, lauded in other reviews, is incredibly shallow, it doesn't help us connect with the character or the story. The questions asked of the audience are leading, e.g., you're asked if you feel empathy with forced displacement three times throughout the show - the audience knows the desire of the showmakers is for empathy to increase over time, to not answer in the positive is to be a contrarian. Would suggest going back to the drawing board, and asking what is the objective behind the show - if it's truly about raising awareness and empathy for forced displacement (and not purely artistic grandstanding) then creating a show where the character and their story really shines would be better.

Legally Blonde
16th Mar 24 :: 5Brilliantly performed - a real credit to the cast and all Involved. My daughter and I loved the show

Dom Joly - Conspiracy Tourist
15th Mar 24 :: 1I agree... we left at the interval.

Bowie Experience
14th Mar 24 :: 1To avoid confusion, this is not the real genuine original Bowie The Bowie Experience (since 1997 with Laurence) It is a cabaret that has copied our show name and started after lock down, if you are hoping that this is The Bowie Experience you will be disappointed. contact your ticket vendor for a refund if you have bought a ticket in error.

Dom Joly - Conspiracy Tourist
9th Mar 24 :: 1Not funny, not interesting, just irritating, ignorant, and occasionally obnoxious. Dom's 'wit' relies on criticism and calling everything 'fucking mental'. The Northcote character is incredibly outdated, tiring and unfunny. There was nothing to redeem this show, it was painfully embarrassing in how cringe the attempts at comedy were.

The Importance of Being Earnest (Mercury Theatre, Colchester)
3rd Mar 24 :: 1Pretentious mess-up of a great play. Sound system in theatre not fit for purpose. It is all in the dialogue and it was hardly audible.

Some Guys Have All the Luck - The Rod Stewart Story
29th Feb 24 :: 5Excellent show 2nd time I have seen it brilliant performance

The Makings of a Murderer
29th Feb 24 :: 1The werst show I have ever seen. So disappointed

And Then There Were None
28th Feb 24 :: 3I felt it was generally well done on a limited stage. Some actors were not projecting their voices sufficiently and were overacting. They may have been the understudy, so I was disappointed as I expected to see the published actors on the first night.

Shen Yun
23rd Feb 24 :: 1Dire

American propaganda
Nothing Chinese about the performance




		

    

    
        
		

[bookmark: UTWK62]Most Popular Stories
Viewings over the last 10 days
 
Everybody's Talkling About Jamie
Touring production seen at the Theatre Royal Plymouth.
Posted 2nd Apr 24 :: 141 views
Birmingham Royal Ballet - Black Sabbath
Touring production seen at the Theatre Royal Plymouth.
Posted 13th Oct 23 :: 110 views
The Wizard of Oz
Touring production seen at the Theatre Royal Plymouth.
Posted 28th Mar 24 :: 104 views
Musclebound
Seen at The Front Room, Weston-super-Mare
Posted 5th Mar 24 :: 70 views
And Then There Were None
Touring production seen at the Theatre Royal Plymouth.
Posted 6th Mar 24 :: 68 views
The Life of Pi
Touring production seen at the Theatre Royal Plymouth
Posted 7th Mar 24 :: 64 views
Stranger Things: The First Shadow
Seen at The Phoenix Theatre, London
Posted 5th Apr 24 :: 63 views
Critics Circle Awards
The winners of this year's Critics' Circle Theatre Awards have been announced.
Posted 27th Mar 24 :: 62 views
Macbeth
English Touring Theatre (ETT) production seen in Worthing,
Posted 12th Mar 24 :: 62 views
The Motive and the Cue
Live broadcast seen at the Regal Cinema, Wadebridge.
Posted 22nd Mar 24 :: 50 views
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